
 
 
Interpellation 

 
När ska Koalitionen säkerställa att barn får hjälp i tid? 
 
För närmare ett år sedan konstaterade Inspektion för vård och omsorg (IVO) att 
Linköpings kommun brustit i hanteringen av orosanmälningar som rör barn och unga. 
Bristerna var särskilt allvarliga gällande slutförande av både förhandsbedömning 
inom lagstadgad tid (14 dagar), samt barnavårdsutredningar inom lagstadgad tid 
(fyra månader). På grund av detta riskerar Linköpings kommun ett vitesbelopp på 2 
000 000 kronor om inte lagen på dessa två punkter följs. Med anledning av detta 
ställde jag i januari 2017 följande frågor till ansvarigt kommunalråd Mikael Sanfridson 
(S):  

 Hur avser Du och Koalitionen agera för att kommunen inte ska få vite utdömt? 
 

 Hur ska Du och Koalitionen säkerställa att barn i Linköping som far illa inte ska 
behöva lida utan få den hjälp de behöver i tid? 

 
Svaret jag fick var att en stor förbättring har skett, att inga barn i Linköping står 
skyddslösa samt att de resurser som behövdes var tillsatta. Det stämmer att det 
skedde en viss förbättring gällande utredningstiderna under våren 2017, men nu har 
läget återigen försämrats. Idag har över 200 barnavårdsutredningar passerat den 
lagstadgade maxtiden på fyra månader. En situation som är precis lika allvarlig som 
hösten 2016 och där barn och unga som far illa återigen riskerar att inte få hjälp i tid.   

Med bakgrund mot ovanstående vill jag fråga ansvarigt kommunalråd: 

1. Vilka åtgärder har Du och Koalitionen vidtagit för att säkerställa att de 
utredningar som idag har hunnit passera lagstadgad maxtid på fyra månader 
snarast blir hanterade? 

2. Vilka åtgärder har Du och Koalitionen vidtagit för att långsiktigt garantera att 
samtliga orosanmälningar som rör barn och unga blir hanterade inom 
lagstadgad tid? 
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